

STANDING COMMITTEE ON PRIVATE BILLS
Wednesday, November 26, 2005, 10 a.m.
Legislative Council Chamber
Detailed Agenda

I. Bill 19, *An Act Respecting the New Brunswick Association of Occupational Therapists*

APPEARING ON BEHALF OF PROPONENT:

Ms. Catherine Hirbour, Parliamentary Agent for the purposes of this application.

BACKGROUND:

An application for private legislation was filed on April 3, 2024. The Bill was introduced in the House for first reading on November 7, 2025, and subsequently referred to the Standing Committee on Private Bills.

OBJECTIVE OF THE BILL:

The purpose of the Bill is to modernize the previous legislation, namely by introducing the official languages of the Association, by modifying the powers of the Association and the composition of the Council, and by modifying complaints and discipline proceedings.

ATTACHMENT:

[Bill 19, *An Act Respecting the New Brunswick Association of Occupational Therapists*](#)

II. Bill 20, *An Act to Amend An Act Respecting Certain Parks and Streets in The City of Fredericton*

APPEARING ON BEHALF OF PROPONENT:

Mr. Michael Baldwin, Director, Corporate Services, City of Fredericton.

Ms. Chantal Gauthier, Staff Solicitor, City of Fredericton, and Parliamentary Agent for the purposes of this application.

Mr. Dwayne Killingbeck, Chief, Fredericton Fire Department.

BACKGROUND:

An application for private legislation was filed on October 31, 2025. The Bill was introduced in the House for first reading on November 19, 2025, and subsequently referred to the Standing Committee on Private Bills.

OBJECTIVE OF THE BILL:

The purpose of the Bill is to:

- (1) remove the portion of land south of Prospect Street identified as PID 01479211 from *An Act Respecting Certain Parks and Streets in The City of Fredericton* for the purpose of building a new fire station; and
- (2) redefine the remaining parcels on the north side of Prospect Street identified as PID 75026773 and a portion of PID 01437052.

ATTACHMENT:

[Bill 20, *An Act to Amend An Act Respecting Certain Parks and Streets in The City of Fredericton*](#)

COMITÉ PERMANENT DES PROJETS DE LOI D'INTÉRÊT PRIVÉ
le mercredi 26 novembre 2025, 10 h
Chambre du Conseil législatif
Ordre du jour détaillé

I. Projet de loi 19, *Loi relative à l'Association des ergothérapeutes du Nouveau-Brunswick*

TÉMOIN POUR :

M^e Catherine Hirbour, agente parlementaire aux fins de la demande

FILIÈRE :

La demande de projet de loi d'intérêt privé a été déposée le 3 avril 2024. Le projet de loi a été déposé et lu une première fois à la Chambre le 7 novembre 2025, puis renvoyé au Comité permanent des projets de loi d'intérêt privé.

OBJET :

Le projet de loi vise à actualiser la loi déjà en vigueur, notamment par l'ajout de précisions sur l'utilisation, par l'association, des langues officielles et par la modification des dispositions relatives aux pouvoirs dont l'association est investie, à la composition du conseil, au système de plaintes et aux procédures disciplinaires.

PIÈCE JOINTE :

[Projet de loi 19, *Loi relative à l'Association des ergothérapeutes du Nouveau-Brunswick*](#)

II. Projet de loi 20, *Loi modifiant la Loi concernant certains parcs et certaines rues dans la cité de Fredericton*

TÉMOIN POUR :

M. Michael Baldwin, directeur, Services généraux, Ville de Fredericton

M^e Chantal Gauthier, avocate interne, Ville de Fredericton, et agente parlementaire aux fins de la demande

M. Dwayne Killingbeck, chef, Service d'incendie de Fredericton

FILIÈRE :

La demande de projet de loi d'intérêt privé a été déposée le 31 octobre 2025. Le projet de loi a été déposé et lu une première fois à la Chambre le 19 novembre 2025, puis renvoyé au Comité permanent des projets de loi d'intérêt privé.

OBJET :

Le projet de loi vise à :

- (3) supprimer de la *Loi concernant certains parcs et certaines rues dans la cité de Fredericton* les dispositions visant la parcelle de terre située au sud de la rue Prospect et portant le NID 01479211, aux fins de la construction d'une nouvelle caserne de pompiers ;
- (4) redéfinir les autres parcelles situées au nord de la rue Prospect et portant le NID 75026773 ainsi qu'une portion de la parcelle portant le NID 01437052.

PIÈCE JOINTE :

[Projet de loi 20, *Loi modifiant la Loi concernant certains parcs et certaines rues dans la cité de Fredericton*](#)